

### Board of Directors Nomination Announcement

#### To: Bahrain Bourse

Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C would like to announce the opening of the election of 7 members on the Board of Directors starting from 28/01/2026 to 11/02/2026 (closing date), for a 3-year term period (March 2026 –March 2029). The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 31/03/2026.

#### Conditions for nomination:

- 1- She/He must be fully qualified to act;
- 2- She/He must not have been convicted in a crime involving negligence or fraudulent bankruptcy or a crime affecting her/his honor or involving a breach of trust or in a crime on account of his breach of the provisions of this law, unless he was reinstated;
- 3- She/He was not prohibited from being a member in the Board of Directors of a joint stock company in accordance with the provisions of any law enforced in the Kingdom of Bahrain;
- 4- With respect to the board's chairman or the deputy chairman positions, the candidate must not hold any of the aforementioned positions simultaneously with the position of the CEO of the company or its equivalents.
- 5- Any other condition, which may be specified in the Company's Memorandum or Articles of Association.
- 6- Fulfilling the Central Bank of Bahrain requirements as below:

Board of Directors should have:

- 6.1 A good understanding of the industry (Banking) and the regulatory environment.
- 6.2 Sufficient experience to demonstrate sound business decision-making ability to challenge senior management.
- 6.3 A minimum experience of 5 years in business and/or government/quasi government of which at least 4 years at a senior management level.
- 6.4 Holds a minimum of a bachelor's degree.
- 6.5 Experience in governance and oversight.
- 6.6 The ability to commit sufficient time to the role, given other commitments.
- 6.7 Reputation in the industry, relationships with key stakeholders, regulators, government and clients.

6.8 Persons considered for independent director appointments should have industry, role related expertise and sufficient years of experience to complement the collective competency of the board of directors as a whole.

#### Required Documents:

- 1- Fill and complete the CBB's Application for Approved Person Status "Form 3", which can be downloaded from: ([https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_1\\_Form\\_3\\_July\\_2022.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_1_Form_3_July_2022.pdf)).
- 2- The CV of the candidate.
- 3- Academic and professional qualifications.
- 4- Details of relationships between the candidate and the Bank (including any ownership therein), and the candidate and other directors of the Bank.
- 5- The names of the companies and entities in which he practices business or is a member of their boards of directors.
- 6- Any position he/she occupies that requires a significant part of the time.
- 7- Copies of the passport and identity card (updated and certified).
- 8- Copy of academic qualifications (attested).
- 9- The credit report of Benefit Company.
- 10- Any other information specified in the Implementing Regulation.

Every candidate wishing to nominate herself/ himself or a representative is invited to furnish the Bank with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or via courier service to be delivered to the Company's address (BBK headquarters, 43 Government Avenue, Manama, Kingdom of Bahrain) or email ([corporate.secretariat@bbkonline.com](mailto:corporate.secretariat@bbkonline.com)). Such documents need to be provided to the Company no later than (11/02/2026) in order to be approved by the regulatory authorities in a timely manner, prior to the AGM meeting. Applications submitted after this date shall not be considered

The Candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and the Bank's website ([www.bbkonline.com](http://www.bbkonline.com)), simultaneously with the publication of the AGM agenda.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact the Group Corporate Secretariat.

اعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الادارة

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين والكويت ش.م.ب عن فتح باب الترشح لانتخاب 7 أعضاء لعضوية مجلس الإدارة ابتداءً من تاريخ 28/01/2026 (بدأ فترة الترشيح) إلى تاريخ 11/02/2026 (نهاية فترة الترشيح) ، لفترة ثلاث سنوات (مارس 2026 – مارس 2029). وستجرى عملية الإقتراع خلال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي بتاريخ 2026/03/31.

**الشروط الواجب توافرها في المرشحين:**

- 1- أن تكون /يكون ممتلكاً بأهلية التصرف;
- 2- لا تكون /يكون قد سبق الحكم عليه/عليها في جريمة تفاس بالتجصير، أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو في جريمة بسبب مخالفتها/مخالفته لأحكام القانون ما لم يكن قد رد إليها /إليه الاعتبار;
- 3- لا تكون /يكون محظوراً عليها/عليه تولي عضوية مجلس إدارة شركة مساهمه وفقاً لأحكام أي قانون معمول به في المملكة;
- 4- بالنسبة لرئيس مجلس الإدارة أو نائبه، لا يجمع بين هذا المنصب ومنصب المدير الأعلى رتبة في الشركة أي شروط أخرى ينص عليها عقد تأسيس الشركة أو نظامها الأساسي .
- 5- ممتلكات مصرف البحرين المركزي كما يلي:

أعضاء مجلس إدارة يجب أن يكون لديهم:

  - 6.1 معرفة جيدة للقطاع (القطاع المصرفي) والبيئة التنظيمية.
  - 6.2 خبرة كافية لإثبات القدرة على اتخاذ قرارات تجارية سلية ومسئلة الإدارة العليا.
  - 6.3 خبرة لا تقل عن خمس سنوات في القطاع الخاص و/أو القطاع الحكومي/شبه الحكومي، منها أربع سنوات على الأقل في منصب إداري رفيع.
  - 6.4 حاصل على شهادة بكالوريوس كحد أدنى.
  - 6.5 خبرة في governance والإشراف.
  - 6.6 القدرة على الالتزام بتخصيص وقت كافٍ للمنصب، مع مراعاة الالتزامات الأخرى.
  - 6.7 سمعة طيبة في القطاع، وعلاقات جيدة مع الأطراف المعنية الرئيسية، والجهات التنظيمية، والحكومة، والعلماء.
  - 6.8 يجب أن يتمتع المرشحون لعضوية مجلس الإدارة كأعضاء مستقلين بخبرة في القطاع مناسبة للمنصب وسنوات خبرة كافية لتعزيز الكفاءة الجماعية لمجلس الإدارة ككل.

المستندات المطلوبة:

- 1- ملء استمارة الترشح رقم (3) المعتمدة من قبل مصرف البحرين المركزي والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الإلكتروني لمصرف البحرين ([https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net\\_file\\_store/Vol\\_1\\_Form\\_3\\_July\\_2022.pdf](https://cbben.thomsonreuters.com/sites/default/files/net_file_store/Vol_1_Form_3_July_2022.pdf)).
- 2- السيرة الذاتية للمرشح.
- 3- المؤهلات الأكademية والمهنية.
- 4- تفاصيل العلاقات بين المرشح والبنك (بما في ذلك أي ملكية فيه) والمرشح ومديري البنك الآخرين.
- 5- أسماء الشركات والجهات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها.
- 6- أي منصب يشغله بطلب جزء غير يسير من الوقت.
- 7- نسخ من جواز السفر وبطاقة الهوية (محذثة ومصدقة).
- 8- نسخة من المؤهلات الأكademية (مصدقة).
- 9- التقرير الانتمائي لشركة بنفت.
- 10- أي معلومات أخرى تحددها اللائحة التنفيذية.

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القائمة الحرص على تزويدنا بجميع المعلومات المطلوبة والواردة في هذا الإعلان، إما بتسليمها باليد أو بواسطة شركة توصيل على عنوان البنك (يمبني المقر الرئيسي للبنك - 43 شارع الحكومة - المنامة، مملكة البحرين) أو من خلال البريد الإلكتروني ([corporate.secretariat@bbkonline.com](mailto:corporate.secretariat@bbkonline.com))، حيث سيظل باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً من تاريخ (2026/01/28) إلى تاريخ (2026/02/11).

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع البنك ([www.bbkonline.com](http://www.bbkonline.com))، وذلك تزامناً مع نشر جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة للبنك.

لأي استفسارات يرجى التواصل بدائرة أمانة سر المجموعة.

Name	Ahmed AbdulQudoos	الاسم
Title	Head of Group Corporate Secretariat	المسمن الوظيفي
Company Seal		التوقيع
		